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NOTIFICATION

Addendum

The following communication, received on 31 July 2015, is being circulated at the request of the Delegation of the United States of America.

_______________

	Thiabendazole; Pesticide Tolerances for Emergency Exemptions

	This regulation establishes a time-limited tolerance for residues of thiabendazole in or on succulent shelled peas. This action is associated with the utilization of a crisis exemption under the Federal Insecticide, Fungicide, and Rodenticide Act (FIFRA) authorizing use of the pesticide as a seed treatment on succulent pea seeds. This regulation establishes a maximum permissible level for residues of thiabendazole in or on this commodity. The time-limited tolerance expires on 31 December 2018.
This regulation is effective 17 July 2015. Objections and requests for hearings must be received on or before 15 September 2015, and may be identified by docket identification (ID) number EPA-HQ-OPP-2015-0396.

This final rule published in the Federal Register Volume 80, Number 137 (Friday, 17 July 2015) [Rules and Regulations] [Pages 42397-42400] http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2015-07-17/html/2015-17681.htm.

This action is subsequent to a regulation establishing tolerances for residues of thiabendazole in or on multiple commodities.

This final rule can be found at: Federal Register Volume 79, Number 186 (Thursday, 25 September 2014) [Rules and Regulations] [Pages 57450-57458] http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2014-09-25/pdf/2014-22833.pdf.

	This addendum concerns a:

	[ ]
Modification of final date for comments

	[X]
Notification of adoption, publication or entry into force of regulation

	[ ]
Modification of content and/or scope of previously notified draft regulation

	[ ]
Withdrawal of proposed regulation

	[ ]
Change in proposed date of adoption, publication or date of entry into force

	[ ]
Other:  

	Comment period: (If the addendum extends the scope of the previously notified measure in terms of products and/or potentially affected Members, a new deadline for receipt of comments should be provided, normally of at least 60 calendar days. Under other circumstances, such as extension of originally announced final date for comments, the comment period provided in the addendum may vary.)

	[ ]
Sixty days from the date of circulation of the addendum to the notification and/or (dd/mm/yy): Not applicable

	Agency or authority designated to handle comments: [ ] National Notification Authority, [ ] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	Susan Lewis, Registration Division (7505P), Office of Pesticide Programs, Environmental Protection Agency, 1200 Pennsylvania Ave. NW., Washington, DC 20460-0001; Tel: +(1 703) 305 7090; E‑mail: RDFRNotices@epa.gov 

	Text(s) available from: [X] National Notification Authority, [ ] National Enquiry Point. Address, fax number and e-mail address (if available) of other body:

	United States SPS National Notification Authority, USDA Foreign Agricultural Service, International Regulations and Standards Division (IRSD), Stop 1014, Washington D.C. 20250; Tel: +(1 202) 720 1301; Fax: +(1 202) 720 0433; E-mail: us.spsenquirypoint@fas.usda.gov 
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     本法规制定去荚豌豆内/表噻苯咪唑(Thiabendazole)的限时许可限量。本措施涉及根据联邦杀虫剂、杀真菌剂和灭鼠药法案(FIFRA)紧急免除使用杀虫剂处理的多汁豌豆种。本法规规定该商品内/表噻苯咪唑(Thiabendazole)的最大限量。限时限量将于2018年12月31日到期。

   本法规于2015年7月17日生效。相关异议及听证要求必须于2015年9月15日或之前收悉，并注明文档识别(ID)号：EPA-HQ-OPP-2015-0396。

   本最终法规曾公布于联邦纪事，80册，137号(2015年7月17日，星期五)[法规与规定][42397-42400页]http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2015-07-17/html/2015-17681.htm.

   这是继一条制定多种商品内/表噻苯咪唑(Thiabendazole)残留许可限量法规后采取的措施。

   本最终法规可查询：查询联邦纪事，79册，186号(2014年9月25日，星期四)[57458页]http://www.gpo.gov/fdsys/pkg/FR-2014-09-25/pdf/2014-22833.pdf.

	    该补遗通报涉及:

          [   ]
意见反馈截止日期的修订

[ X ]
法规批准、生效、公布的通报

[   ]
以前通报的法规草案的内容及/或范围的修改

[   ]
撤消拟定法规

[   ]
更改拟定批准日期, 公布或生效日期

[   ]
其它:

评议期：(如补遗通知增加了以前通报措施涉及的产品及/或可能受影响的成员范围，则应提供一个新的接收评议截止日期，通常至少为60天。其它情况，如延长原定的最终评议期，则可以更改补遗通报内的评议期。)

            [  ]补遗通报发布日后60天及或(年/月/日)：不适用
负责处理反馈意见的机构: [  ]国家通报机构，[ ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): SusanLewis,RegistrationDivision(7505P),OfficeofPesticidePrograms,EnvironmentalProtectionAgency,1200PennsylvaniaAve.NW.,Washington,DC20460-0001;Tel:+(1703)3057090;Email:RDFRNotices@epa.gov

文本可从以下机构得到: [X ]国家通报机构，[ ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 
UnitedStatesSPSNationalNotificationAuthority,USDAForeignAgriculturalService,InternationalRegulationsandStandardsDivision(IRSD),Stop1014,WashingtonD.C.20250;Tel:+(1202)7201301;Fax:+(1202)7200433;E-mail:us.spsenquirypoint@fas.usda.gov




